
109 - XL sesja Rady Miejskiej, 28 czerwca 2017 r. 

Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny nawiązując do artykułu prasowego zamieszczonego na stronie GP24.pl informującego, że 

Towarzystwo im. św. Brata Alberta nie ma pieniędzy na dokończenie remontu i przeprowadzkę 

schroniska dla osób bezdomnych z nieruchomości przy ulicy Leśnej na ulicę Krzywoustego wyraził 

nadzieję, że przed zimą sprawa będzie mogła być sfinalizowana, tak żeby placówki działały w jednym 

miejscu. Dodał, że wystarczy krótka odpowiedź, że to się da do września zrobić. 

(Odpowiedzi podczas sesji udzielili Z-cy Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka oraz 

Marek Biernacki. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/27165.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/15.html
https://youtu.be/wCBl5YAYnG4?t=5h45m41s
https://youtu.be/wCBl5YAYnG4?t=5h47m58s

